

## Protokoll vid KRA månadsmöte 6 februari 2019

1. Mötet öppnas: Ordförande Bo SM6PID öppnade mötet, och läste upp dagordning.
2. Tre trevliga jobb: Medlemmarna hjälps åt med dessa jobb.
3. Hänt sedan sist: Föregående anteckningar läses upp. Filtren på 2m och 7cm är trimmade och uppsatta. Ordf visar bilder från rep.
4. Ekonomiärenden: Nil
5. Tekniska frågor: Arbete med fjärrstyrning pågår.
6. Vårterminens verksamheter: DL6-möte i Borås 16/3. Limmared kommer. Loppis? Dialog med SK6KY skall ha loppis i år. Förra året fick vi in ca 800 kr. på försäljningen. Ca 1100 kr med fika försäljningen. Inga nya saker att sälja har inkommit. Skall vi ta en paus i år? Förslag är att vi inte har loppis utan en dag i sommar så får medlemmarna ta det dom behöver och frivilligt lägga ett bidrag till föreningen. Kan vi ha en enkel försäljning ihop med en Fieldday i all enkelhet? Gå ut med info via SSA bulletin och lägga ut sakerna på hemsidan? Annons i Norra Halland?  
Förslag 25/5 aktivitetshelg, loppis, Fieldday, korvgrillning etc. Detta kommer att diskutera på kommande styrelsemöte.
7. Tid för nästa möte m.m. : Onsdag 6 mars 2019
8. Övriga frågor: Verksamhetsberättelse för år 2018 läses upp för kommentarer av mötet. Frivilliga samlas innan nästa möte för att samtala om hur vi skall rekrytera nya medlemmar.
9. Mötets avslutande: Ordf. avslutade mötet

Ordförande SM6PID Bo.

Sekreterare SM6YEC Mattias.